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استاندار فارس

پرونده زیرگرفتن یک روحانی 

خطر تنش جدی 

تعمیق شکاف و اختلافات 

تسلیحات و تجهیزات 

سر به صخره کوفتن 

موشک هایپرسونیک 

کنایه رشیدی کوچی 

اخبار ویژه ... رضاحسینی عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی:

اختلاف نظر داخلی بین احزاب باعث 
شده که نقش خود را پررنگ ایفاء نکنند

سرویس سیاسی-  مصطفی رضاحسینی قطب 
آبادی در رابطه با مولفه های ایجاد مشــارکت بالا 
در انتخابات آینده کشــور، بیان کرد: یکی از نکاتی 
که رهبری در دیدارهای اخیرشــان با نمایندگان و 
قبلا نیز در بحث انتخابات به آن اشاره داشتند بحث 
مشارکت مردم و رقابت سالم است و توصیه ایشان 
این بود که ما نمایندگان در ســال آخر به گونه ای 
رفتار و عمل کنیم که زیبنده مجلس انقلابی باشد.

دشــمنان به دنبال تضعیف انتخابات 
هستند

وی در ادامــه تصریح کــرد: بحث مهمی که 
پیرامون فرمایشات مقام معظم رهبری مطرح است 
بحث مشارکت مردم در انتخابات، چگونگی آن و 
حداکثری بودن مشــارکت است، چیزی که کشور 

به شدت به آن نیاز دارد. 
کشــورهای اروپایی و آمریکا فضایی ایجاد 
کرده اند و مثل همیشه به دنبال این هستند که ببیند 
در انتخابات و مناسبت ها مشارکت در کشور پایین 
آمده و این امر باعث می شــود که برنامه هایشــان 
علیــه ما را بیشــتر پیش ببرنــد و الان نیز منتظرند 
که مهمترین رویداد ســال جــاری یعنی انتخابات 
مجلس که بســیار مهم و حساس است را تضعیف 

کنند.
نماینده مردم شــهربابک در مجلس شورای 
اســلامی با بیان اینکه طبیعی است که در انتخابات 
پیــش رو مباحثی پیرامون اینکه مشــارکت پایین 
اســت داغ شــده ولــی در واقع اینگونه نیســت، 
عنوان کــرد: موفقیــت در این عرصــه و آزمون 
ســخت علت و شــرط دارد؛ برای مشارکت، همه 
اقشــار باید اجازه ورود داشته باشند و باید به همه 
 ســلیقه ها در عرصه کاندیداتوری اجازه ورود داده 

شود.
 اگر قرار باشد که از یک طیف خاص بخواهند 
وارد عرصه انتخابات شوند و صلاحیت ها به گونه 
ای رد شــود که شــائبه ایجاد کند، این بهانه دست 
دشــمن می دهد و دلگرمــی را از مردم می گیرد، 
بنابراین بایــد در تأیید صلاحیت ها و اجازه ورود 
احزاب، گروه هــا و افراد به عرصه انتخابات فضا 

باز باشد.
باز بودن فضا به معنــای ورود افراد 

بدون شرایط نیست
رضاحسینی در عین حال خاطرنشان کرد: باز 
بودن فضا به این معنا و منزله نیست که خدای ناکرده 
کسانی که واجد شرایط نیستند وارد عرصه شوند، 
نه اینگونه نیســت و کســی چنین چیزی را طلب 
نمــی کند، چراکه ما آنقدر شــهید داده ایم و آنقدر 
سختی برای این نظام کشیده شده که نمی خواهیم 
۴۳ سال تلاش را به دست کسانی بسپریم که واجد 

شرایط نیستند.
وی در ادامه اظهار کرد: نکته ای که بعد از ۳۸ 
سال کار سیاسی و انتخاباتی می خواهم بگویم این 
است که باید ببینیم افرادی که وارد عرصه انتخابات 
می شوند چه کسانی هستند، قطعا افرادی که وابسته 
به سازمان های جاسوسی هستند و عملا با دشمن و 
بیگانه کار می کنند وارد این عرصه نمی شوند و اگر 
هم بیایند طبیعی است که باید رد صلاحیت شوند. 
همچنین کسانی که به بیت المال دست درازی 
داشــته اند و سوء استفاده مالی کرده اند طبیعی نیز 
جایگاهــی در بین مردم ندارند، بنابراین اینکه این 
فــرد اصولگرا یا اصلاح طلــب بوده و بحث های 

سلیقه ای باید کنار گذاشته شود.
دســتگاه های مرتبط با انتخابات باید 

هوشیار باشند
عضــو کمیســیون صنایع و معــادن مجلس 

شــورای اسلامی یادآور شد: آفتی که الان پیش می 
آید و به خصوص در شهرستان ها بیشتر لمس می 
شود این اســت که برخی افراد که فاقد مسئولیت 
هستند به نیابت و نمایندگی از دستگاه های مرتبط و 
مسئول صحبت می کنند و شائبه ای را در شهرستان 
هــا ایجاد می کنند که مثلا فلان کاندیدا رد اســت 
کــه این موضوع در مردم دلســردی ایجاد می کند 
و زنگ خطری را به صدا در می آورد، لذا دســتگاه 
های مرتبط باید هوشــیار باشــند و افرادی را که 
جوسازی می کنند و از الان دارند بنا بر سلیقه و به 
 زعــم خود افراد را تأیید یا رد می کنند مورد پیگرد 

قرار دهند. 
چــون به نظرم کار اینگونه افراد کاری شــبیه 
دشــمن است که تفرقه و دلســردی ایجاد می کند 
و ایــن افراد حق ندارند در مورد مردم و کاندیداها 

اظهار نظر پیش از موعد و خارج از عرف کنند. 
رضاحســینی در خصوص نقش احزاب در 
ایجاد مشارکت بالا در انتخابات بیان کرد: متأسفانه 
در کشور ما احزاب آنطور شکل نگرفته اند و شاید 
یکی از حلقه های کلیدی مفقود در بحث سیاســی 
کشــور ما نبود احزاب مشخص آنگونه که در سایر 

ممالک وجود دارد، باشد. 
مثــلًا از قدیمی تریــن و اولین احزابی که در 
کشور داریم حزب مؤتلفه اسلامی است که ۶۰ سال 
سابقه فعالیت دارد و به طور منظم در همه عرصه ها 

معقولانه ورود می کند. 
اما آنچه که در کشور بیشتر مطرح است بحث 
اصولگرا و اصلاح طلب است که متأسفانه در خود 
اصولگرایــان و اصلاح طلب ها نیز یکپارچگی در 

عرصه سیاسی را نمی بینیم.
اختلاف نظــر داخلی بین احزاب باعث 

شده که نقش خود را پررنگ ایفا نکنند
وی افزود: اگر در انتخابات با لحاظ بی طرفی 
به احزاب اصلاح طلب یا اصولگرا فضا داده شــود 
که کاندیداهایتان را معرفی کنید، اما باز هم اختلاف 
وجود دارد و مثلًا در یک شهرستان به فرض ۶ نفر 
کاندیــدای اصولگرا به میدان می آیند که بین خود 
آنها نیز درباره اینکه کدام یک از این ۶ نفر به عنوان 
نماینده آن حزب معرفی شــود و بقیه پشت سر او 
قرار گیرند مشــکل وجود دارد و در طیف اصلاح 
طلب نیز این مشــکلات هست و این موارد باعث 

شــده که اعضاء هم نتوانند نقش خود را به صورت 
پررنگ ایفا کنند.

عضــو کمیســیون صنایع و معــادن مجلس 
شــورای اســلامی در ادامه گفت: بایــد این افراد 
معیارهایی را برای ورودشــان به عرصه دارا باشند 
تا واجد شرایط شــوند، اما عمدتاً افرادی که وارد 
می شــوند تمکین نمی کنند و ایــن تعدد و تکثر 
کاندیداها باعث می شــود که رأی ها خرد شده و 
نماینده ای با رأی کمی بالا بیاید، اما اینکه این فضا 
باز شــود تا جریانات بتوانند افرادشان را با سلائق 
 مختلف که جامعه نیاز دارد معرفی کنند، بسیار مهم 

است. 
امروز جوان ها ســلائقی را می پســندند که با 
نسل جوان و علم و تکنولوژی روز سر و کار داشته 
باشــد و با کسی که ایده و نظر قدیمی و سنتی دارد 
نمی توانند کار کنند و بر این اســاس طبیعی است 
که اقبالی برای حضور در عرصه انتخابات نشــان 
ندهند، بنابراین بایــد جمیع جهات در نظر گرفته 

شود.
اختلاف سلیقه ها در انتخابات باید کنار 

گذاشته شود
رضاحســینی با بیان این که به عنوان نماینده 
مردم به دوســتان و کســانی که برای ایران و مردم 
و نظام دل می ســوزانند می گویم که باید اختلاف 
سلیقه های فردی را کنار بگذارند، گفت: افراد بدون 
توجــه به بحث قدرت و جایــگاه هایی که ممکن 
اســت به دست بیاورند باید بدانند مهمترین مسأله 
حفظ کشــور و نظام اســت. همچنین باید به این 
موضوع توجه داشته باشند که خیلی ها پشت مرزها 
کمین کرده اند تا ببینند خللی در کشور ایجاد شود 

و ضربه ای بزنند.
وی در پایان تأکید کرد: هم انتخاب شوندگان 
و انتخــاب کننــدگان و هم کســانی کــه در مقام 
تصمیــم گیری بــرای صلاحیت ها قــرار دارند، 
هوشــمندانه برخورد کنند و بهانه به دســت کسی 
ندهند، چراکه اگر اینگونه باشد قطعاً مشارکت هم 
بــالا مــی رود و ما می توانیم انتخابات پرشــور و 
مؤثری داشــته باشــیم و در کنار آن مجلسی قوی 
با نظریه ها و آرای مختلف داشــته باشیم که بتواند 
 مســائل کشــور را به امید خدا به سرمنزل مقصود 

برساند.

سرویس سیاســی-نماینده مردم تبریز در 
مجلــس با اشــاره به اینکه ما نبایــد برنامه های 
قبلی توسعه کشور را نیمه تمام رها کنیم، گفت: 
برنامه های پنج ساله توسعه کشور در دولت های 

مختلف به خوبی اجرایی نشده است.
مسعود پزشکیان درباره راهکارهای محقق 
شــدن برنامه هفتم توســعه پس از تصویب در 
مجلس، اظهار داشــت: اعتقاد بنده بر این است 
که ما در وهله اول باید ۶ برنامه قبلی پنج ســاله 
توســعه کشور را بررســی کنیم و باید مشخص 
 شــود که چــرا برنامه هــای قبلی اجرا نشــده 

است.
وی بیان کرد: برنامه های توسعه کشور باید 
بر اســاس سیاســت های کلی ابلاغی، اهداف و 
چشــم اندازهایی باشــد که از سوی مقام معظم 
رهبری مشــخص شــده اســت. بر این اساس 
 باید ببینیم چرا برنامه های قبلی عملیاتی نشــده 

است.
نماینده مــردم تبریز در مجلس شــورای 
اسلامی تصریح کرد: برنامه های پنج ساله توسعه 
کشــور در دولت های مختلف به خوبی اجرایی 
نشده اســت و به عبارت دقیق تر ما اصلًا برنامه 

اجرا نکردیم. 

علت این مســئله آن اســت که بســیاری 
مختلــف  کســوت های  در  مســئولان  از 
یکســری اهــداف و برنامــه برای خودشــان 
می نویســند و دنبال می کنند کــه هیچ ارتباطی 
 بــا قانــون برنامه پنج ســاله توســعه کشــور 

ندارد.
پزشکیان با تاکید بر اینکه ما نباید برنامه های 
قبلی توســعه کشور را نیمه تمام رها کنیم، اظهار 
داشــت: ما همان طور که یک ساختمان را نیمه 
تمام رها نمی کنیم تا نقشــه یک ساختمان دیگر 
را بکشیم، برنامه های توســعه قبلی را هم نباید 
نادیــده بگیریم. ما اول همین برنامه های قبلی را 
 اجرا کنیم و بعد برنامه بعدی توســعه کشــور را 

بنویسیم.
وی تاکید کرد: اگر برنامه های قبلی درست 
و اصولی بوده اســت، برنامه هفتم توسعه کشور 
هم باید ادامه دهنده برنامه های قبلی باشد و باید 
به گونه ای نوشــته شود که اهداف قبلی هم دنبال 

و اجرایی شود.

عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه موفقیت در عرصه و آزمون سخت انتخابات علت و شرط دارد، گفت: 
برای مشارکت بالا باید همه اقشار و سلیقه ها اجازه ورود به عرصه انتخابات را داشته باشند، چراکه اگر قرار باشد یک طیف خاص وارد عرصه 

انتخابات شود بهانه دست دشمن می دهد و دلگرمی را از مردم می گیرد.

هم انتخاب شوندگان و انتخاب کنندگان و هم کسانی که در مقام تصمیم گیری برای 
صلاحیت ها قرار دارند، هوشــمندانه برخورد کنند و بهانه به دست کسی ندهند، 
چراکه اگر اینگونه باشد قطعاً مشارکت هم بالا می رود و ما می توانیم انتخابات 
پرشور و مؤثری داشته باشیم و در کنار آن مجلسی قوی با نظریه ها و آرای مختلف 
داشته باشیم که بتواند مسائل کشور را به امید خدا به سرمنزل مقصود برساند.

سیاسی

ســرویس سیاســی- رئیس 
کمیســیون اقتصادی مجلس گفت: 
دولت با تکــرار الگوی توزیع یارانه 
بنزیــن از طریق کارت ســوخت در 
حوزه توزیع کالاهای اساســی قادر 
بــه تامین نیازهای مردم خواهد بود و 
این شیوه رضایت مردمی بیشتری را 

به دنبال خواهد داشت.
محمدرضا پورابراهیمی رئیس 
کمیســیون اقتصــادی در پاســخ به 
ســوالی در خصوص مطرح شــدن 
بحث حــذف ارز ۲۸۵۰۰ تومانی که 
از سال گذشته و با اعلام رئیس کل بانک مرکزی با عنوان نرخ تثبیت ارز نیمایی 
درنظر گرفته شــد، گفت: ما از اســاس با تعیین نرخ ارز ثابت چه در دولت قبل 
و چــه در دولت فعلی مخالف بودیم، دلیل مخالفت ما هم این بود که این اقدام 
نه مبنای علمی دارد، نه مبنای تجربی و نه مبنای قانونی، یعنی از سه جهت این 
مساله با اشکال مواجه است. در دولت گذشته هم زمانی که ارز ۴۲۰۰ تومانی به 
عنوان عدد ثابت اعلام شد، در همین جلسات مجلس بارها انتقاد خود را نسبت 
به این مساله گفتیم و در سوابق مذاکرات مجلس و کمیسیون هم موجود است.
وی ادامه داد: نگاه ما این بود که ما در مبانی علمی هرگونه تصمیم در ایجاد یک 
نرخ ثابت نسبت به ارز در کشور را با توجه به شرایط پیرامونی و متغیرها حتما 
یک اقدام دارای مبنای علمی، دقیق و کارشناسی نمی دانیم و هیچ کارشناسی این 

را به عنوان یک نگاه فنی قابل قبول نمی داند.
نماینــده مردم کرمان در مجلس افزود: نکتــه دوم تجربه ما در این زمینه 
بود، ما از ســال ۱۳۸۲ تا امروز که درحال مصاحبه هســتیم ۲۸۵ میلیارد دلار 
در ســرفصل مداخلات ارزی، منابع کشــور را برای اینکه نرخ ارز را در کشور 
کنترل کنیم، هزینه کردیم و نتیجه اش شده وضع کنونی، هرجا هم که مداخلات 
دولتی در حوزه ارز بیشــتر شده بازار غیررسمی بیشتر حرکت کرده و افزایشی 
بوده است، پس از نظر تجربی شرایط اینگونه است.وی ادامه داد: نکته بعدی و 
از همه مهم تر قانون مصوب مجلس و قانون رســمی کشور است، ما در برنامه 
ششــم توسعه در بخش احکام دائمی مبنای عمل در حوزه سیاست های ارزی 
را نرخ ارز شناور و مدیریت شده گذاشتیم، توجه داشته باشید که ثبات ارزی با 
نرخ ثابت در تعیین نرخ ارز از زمین تا آسمان فرق می کند، دوستان نرخ ثابت را 
می گویند مبنای سیاست ثبات، چه کسی چنین حرفی زده است؟ اصلا با روح 

قانون اختلاف دارد.
رئیس کمیســیون اقتصادی مجلس خاطرنشان کرد: این بحث را با دولت 
قبل هم داشــتیم و در این دولت هم وقتی رئیس کل جدید بانک مرکزی نرخ 
۲۸۵۰۰ را اعلام کردند، اولین کســی که واکنش نشــان داد ما بودیم، گزارش ما 
هم در صحن علنی قرائت شد و دلایل خود را هم مطرح کردیم. در آن گزارش 
هم اعلام کردیم و امروز هم همین نظر را اعلام می کنیم که اســتمرار نرخ ثابت 
در حوزه نرخ ارز با هر شــکلی که می خواهد باشــد در اقتصاد کشور زمینه ساز 
چندنرخی شدن و فساد آور است و رانت ایجاد می کند. چنین اقدامی واردات 
به کشــور را افزایش می دهد و صادرات کشور را قطعا دچار چالش می کند در 
حالیکه ما به صادرات بیشتر و واردات کمتر نیاز داریم اما این سیاست برعکس 
عمل می کند و جز نابودی در حوزه اقتصادی کشــور چیزی به دنبال نخواهد 
داشــت.وی افزود: جالب این است که این سیاستی که رئیس کل جدید اعلام 
کرده در مغایرت کامل با سند تحول دولت مردمی آقای رئیسی است. یعنی وقتی 
بخش سیاست های ارزی سند تحول دولت را مطالعه می کنید با این سیاست های 
ارزی همخوانی ندارند؛ این هم یکی از چالش هاســت که با خود آقای رئیس 
جمهــور هم این را مطرح کردیم.پورابراهیمی در ادامه به دغدغه توزیع کالای 
اساســی اشــاره کرد و ابراز داشت: خب ما می خواهیم کالای اساسی و ارزاق با 
نرخ پایین به دســت مردم برســد اما شیوه مناسب برای این مساله این کاری که 
الان داریم عمل می کنیم نیست، راهکار مناسب شیوه ای است که در سال گذشته 
تصویب شد. پیشنهاد ما در سال گذشته چه بود؟ گفتیم بابت ارز ترجیحی ۴۲۰۰ 
تومانی که در گذشته توزیع می شده، الان مابه التفاوت آن را بین مردم بازتوزیع 
کنیم. شیوه اجرای آن هم سیستم اعطای کالابرگ الکترونیکی یا از طریق کارت 

اعتباری خرید یا نمونه هایی از این دست است.
وی ادامه داد: نمونه ای که برای این کار در کشــور داریم، کارت ســوخت 
اســت. الان قیمت جهانی بنزین چه عددی است؟ این عدد را با نرخ ارز تبدیل 
کنید، ببینید چه عددی می شــود؟ بعد قیمت بنزین در داخل را ببینید، خب طی 
سال های مختلف که کارت سوخت وجود دارد، علیرغم نوسانات قیمت نفت 
جهانی آیا مشکلی در بحث قیمت بنزین وجود داشته؟ این کارت در اختیار مردم 
اســت، می دانند که یک ســهمیه مشخصی با قیمت مشخص دارند، اگر در این 
ماه استفاده نکنند، سهمیه به ماه بعد منتقل می شود، قیمت آن در شمال، جنوب، 
شرق و غرب کشور هم ثابت است. در این شرایط تغییرات قیمت نفت جهانی 
یا نرخ ارز در داخل هم تاثیری در توزیع بنزین نداشته و التهابی هم ایجاد نشده 
اســت. نماینده مردم کرمان تاکید کرد: ما می گوییم شبیه به کارتی که در حوزه 
توزیــع بنزیــن داریم، این کارت را برای مصرف مردم هم بدهیم. یعنی بگوییم 
همانطور که مردم براســاس هر خودرو سرانه بنزین دارند، براساس خانوار هم 
ســرانه مصرف گوشت، مرغ و ســایر کالاهای اساسی که مدنظر دولت در این 
حوزه توزیع یارانه است، دارند و مابه التفات آن هم آنجا پرداخت شود. کمااینکه 

مابه التفاوت بنزین از سرفصل یارانه بنزین پرداخت می شود. 
پورابراهیمی در ادامه عنوان کرد: امیدواریم دولت علیرغم اینکه تذکراتی 
که ما دادیم دارد با تاخیر مواجه می شــود ســریع تر این کار را انجام دهد، روش 
بازتوزیع یارانه ســوخت هم می تواند مبنای کار باشــد و ما اگر آن را کامل اجرا 
کنیم، من مطمئن هســتم که شــرایط بهتر خواهد شــد. مثلا الان درخصوص 
توزیع سوخت نارضایتی وجود دارد؟ مردم سهمیه مشخص را با نرخ مشخص 
دریافت می کنند، معتقدیم که با شیوه ای مشابه این می توان رضایت را در حوزه 
کالاهای اساسی ایجاد کرد. اما دولت به رسانه ها و مردم چه می گوید؟ می گوید 
زیرساخت نداریم، سامانه نداریم، فلان ابزار نیست، خب دولت برود زیرساخت 
را ایجاد کند چطور زیر ساخت در خودرو داریم، در اینجا هم باید ایجاد شود.

سرویس سیاسی-رئیس کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها از تلاش برای 
به سرانجام رسیدن طرح اصلاح قانون انتخابات ریاست جمهور با تامین نظر هیات 

عالی نظارت مجمع تشخیص مصلحت نظام خبر داد.
محمد صالح جــوکار درباره آخرین وضعیت طرح اصلاح قانون انتخابات 
ریاســت جمهوری، بیان کرد: طرح اصلاح قانون انتخابات ریاست جمهوری در 
مجلس مورد بررســی قرار گرفت اما هیات عالی نظارت مجمع ایراداتی را به این 
طرح وارد دانست. کمیسیون امور داخلی کشور نیز یک جلسه برگزار و از هیات 
عالی نظارت دعوت کرد تا ایرادات وارده به این طرح مورد بررســی قرار گیرد اما 
متاسفانه از این هیات در جلسه حضور پیدا نکردند. رئیس کمیسیون امور داخلی 
و شــوراها در ادامه اظهار کرد: این طرح را در دســتور کار خود قرار داده ایم و در 
جلسات آینده مجددا از هیات عالی نظارت مجمع دعوت خواهیم کرد تا در جلسه 
حضور یافته تا تلاش کنیم تا نکات مدنظر آنها مرتفع شود. جوکار گفت: کمیسیون 
در تلاش است تا نظر هیات عالی نظارت مجمع تامین شده و اصلاحات در قانون 

انتخابات ریاست جمهوری نیز به نتیجه برسد.

 رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس عنوان کرد:

سیاست تعیین »نرخ ثابت ارز« فاقد 
مبنای علمی، تجربی و قانونی است

رئیس کمیسیون امور داخلی کشور بیان کرد:

تلاش کمیسیون امورداخلی برای رفع 
ایرادات مجمع

محمدهادی ایمانیه، اســتاندار فارس از برخــورد قاطع با لاابالی گری، 
رفتارهای ســازمان یافته و هنجارشکنانه خبر داد. استاندار در پاسخ به سؤال 
خبرنگاران گفت: به هیچ وجه اجازه هنجار شکنی و رفتارهای خلاف شرع را 
در شــیراز و استان فارس نخواهیم داد و با عوامل و عناصری که سازمان یافته 
در صدد ترویج لاابالی گری و فساد هستند، برخورد قانونی خواهد شد. رئیس 
شــورای تأمین استان فارس با بیان اهمیت رعایت عفاف و حجاب و امنیت 
اخلاقی جامعه بیان داشت: مجموعه اقدامات سلبی و ایجابی در استان فارس 
در حال اجراست و دستگاه های فرهنگی، اقدامات مناسبی را در استان انجام 
داده اند و تلاش شــده است در حوزه عفاف و حجاب با تدبیر و برنامه ریزی 
و ایجــاد آرامش و تذکــر در قالب های مختلف و طرح های ناظر و همچنین 
سامانه مردم رسی صورت پذیرد اما حساب حرکت های سازمان یافته یا کسانی 
که اصرار به قبح شــکنی و مقابله با قوانین و مقررات دارند با بقیه جداست و 
وظیفه دستگاه های مختلف امنیتی و قضایی برخورد قاطع، مناسب و بجاست. 
ایمانیه از عزم دستگاه اجرایی و قضایی استان برای مقابله با ایستادگی در مقابل 
قانون خبر داد و اظهار داشــت: در ماجرای حافظیه شــیراز، براساس تصمیم 
مقامات قضایی، مدیر مجموعه حافظیه و دو نفری که رفتارهای خلاف شرع 
و هنجارشکنانه داشته اند، امروز تعیین تکلیف خواهند شد و مدیرکل میراث 
فرهنگی و گردشــگری استان نیز تا مشخص شدن پرونده اجازه حضور در 

محیط اداری را نخواهد داشت.

علی القاصی مهر در نشســت شورای عالی مسئولان قضایی به بیان چند 
مورد از اقدامات این دادگستری در برخورد با کسانی پرداخت که امنیت روانی و 
فیزیکی جامعه را دچار خدشه کرده اند و در همین ارتباط گفت: پس از رسیدگی 
به پرونده فردی که با خودروی خود به یک روحانی متعرض شده بود و بعد از 
اقاریر متهم به رفتار ارتکابی، کیفرخواست این پرونده صادر و وقت رسیدگی 
آن در زمان کوتاهی تعیین شد، شاکی پرونده در تاریخ ۲۳ اردیبهشت و در جلسه 
دادگاه اعلام گذشت کرد. وی ادامه داد: با گذشت شاکی پرونده، قرار موقوفی 
تعقیب از سوی دادگاه صادر شد اما از نظر جنبه عموم جرم، این فرد مجرم به 
هشــت ماه حبس تعزیری و ۴۰ ضربه شــلاق تعزیری و ۲ سال محرومیت از 

رانندگی و تصدی هرگونه وسایل نقلیه محکوم شد.

نماینده ویژه رئیس جمهور روسیه در امور افغانستان گفت: مسکو خطر 
تشدید درگیری در مرز ایران و افغانستان و رسیدن به تنش جدی را محتمل 
نمی داند. »ضمیر کابلوف« نماینده ویژه رئیس جمهور روسیه در امور افغانستان 
به تنش اخیر در مرز ایران و افغانستان واکنش نشان داد. او درباره خطر تبدیل 
آن به تشــدید خطرناک به خبرگزاری »اسپوتنیک« گفت: فکر نمی کنم چنین 
خطراتی محتمل باشــد، زیرا حوادث مشابه در گذشته بدون این که منجر به 

عواقب طولانی مدت شود، رخ داده است. 

محمد دهقان در پاسخ به این که قوه قضائیه اخیراً لایحه ای را برای ساماندهی 
موضوع مقابله با بی حجابی و هنجارشکنی در زمینه کشف حجاب به دولت ارائه 
کرد که پس از تصویب توســط هیات وزیران به مجلس ارائه شــد، به نظر شما 
این لایحه چقدر می تواند نظرات و دیدگاه های مختلف را در مورد این موضوع 
تامین کند، گفت: موضوع عفاف و حجاب همانطور که اشاره کردید، دارای ابعاد 
مختلفی اســت. به ویژه پس از حوادث اخیر که ناشــی از اقدامات سازمان یافته 
بیگانگان بود، پرداختن به مساله حجاب نیازمند یک نگاه جامع نگر است. معاون 
حقوقی رئیس جمهور با بیان این که در این خصوص قوه قضائیه، لایحه ای را آماده 
کرد که به عنوان لایحه قضایی به دولت آمد و دولت هم ســعی کرد از تغییرات 
بنیادین که شاکله لایحه قوه قضائیه را بر هم بزند، بپرهیزد، خاطرنشان کرد: طبیعتاً 
ممکن بود دولت درباره بخش هایی از لایحه، نظر دیگری داشته باشد، اما چون 
لایحه قضایی بود، ما ســعی کردیم که حداقلِ تغییرات را در آن ایجاد کنیم. وی 
یادآور شد: البته ما نظر دولت را هم تدوین و در قالب یک لایحه پیشنهادی به نام 
خودِ دولت به همراه لایحه قوه قضائیه به مجلس ارائه کردیم تا در زمان بررسی 
مورد توجه نمایندگان و کمیسیون تخصصی قرار گیرد. لذا هم لایحه قضایی و 
هم لایحه دولت، در اختیار نمایندگان محترم مجلس شورای اسلامی است. نگاه 
دولت آن اســت که مســاله حجاب تبدیل به دستمایه ای برای تعمیق شکاف و 

اختلافات در کشور نشود، بلکه مبنایی برای انسجام ملی باشد.

سردار سید حمزه قلندری رئیس امور بین الملل وزارت دفاع گفت: همان گونه  
که بارها رســما از ســوی جمهوری اسلامی ایران اعلام شده، ایران به هیچ وجه 
تسلیحاتی برای مشارکت در جنگ روسیه با اوکراین به روسیه و یا اوکراین نداده 
است. اما ما پس از اکتبر ۲۰۲۰ شاهد گسترش تجهیزات و تسلیحات ایرانی در 
کشورهای مختلف هستیم. نکته جالب اینجاست که برخی اوقات اشاره می کنند 
که تسلیحات ایرانی در اوکراین هم مورد استفاده قرار می گیرد. البته برخی دیگر 

هم می گویند تسلیحاتی ایرانی در اختیار روسیه قرار دارد.

سید حسن خمینی در آیین رونمایی از نسخه جدید نرم افزار مجموعه آثار 
امام خمینی)ره( به ضمیمه آثار شهید آیت الله سید مصطفی خمینی و مجموعه 
تبیان که در حسینیه جماران برگزار شد، با بیان این که فضای مجازی یک واقعیت 
اســت، گفت: در مواجهه با فضای مجازی، بسیاری همان نوع مواجهه ای را به 
کار می برند که در اوایل آمدن بلندگو به کار گرفته و آن را تحریم کرده بودند و به 
عنوان »بوق شیطان« یاد می کردند؛ مواجهه ای که بعدها در مورد رادیو یا ماهواره 
هم اتفاق افتاد. ولی این  پدیده ها واقعیت هایی است که خوب یا بد وجود دارد 
و ما امکان نفی آن ها را نداریم؛ نه تنها ما بلکه هیچ کس نمی تواند واقعیت را نفی 
کند. زمانی که یک واقعیت خود را تحمیل می کند، باید آن را مدیریت کرد. وی 
اظهار نمود: بسیاری به دنبال تغییر جهان یا تفسیر جهان هستند، اما ما باید به دنبال 
استفاده از جهان باشیم؛ فضای مجازی واقعیت جهان امروز است و خوب یا بد 
آن چندان مهم نیست. ستیز با این واقعیت سر به صخره کوفتن است. یادگار امام 
با اشاره به اقدامات مرکز نور در عرصه دیجیتال گفت: اقدامات مجموعه نور از 

این جهت ارزشمند است که بسیار زودتر فهمید باید از این بستر استفاده کرد.

سردار امیرعلی حاجی زاده در جمع دانشجویان دانشگاه علم و صنعت گفت: 
آزمایش های موشک بالستیک هایپر سونیک ایران انجام شده و به زودی رونمایی 
می شود. وی با اشاره به اینکه این موشک جدید از همه سامانه های سپر موشکی 
عبور می کند، بیان کرد: این موشک سامانه های ضد موشکی دشمن را هدف قرار 

می دهد و یک جهش بزرگ نسلی در حوزه موشکی است.

جلال رشیدی کوچی، نماینده مجلس نوشت: فعلا نظری راجع به محاسن 
یا معایب، خوب یا بد بودن لایحه حجاب ندارم. اما حتما جناب آقای علم الهدی 
خوب می دانند که لایحه را دولت تنظیم و تقدیم مجلس کرده است؛ لذا اگر ایراد 
یا انتقادی است به دولت برمی گردد نه مجلس، شاید بهتر است آقای رئیسی لایحه 

را جهت تامین نظر ایشان، پس بگیرند.

پزشکیان نماینده مجلس:

برنامه های پنج ساله در دولت های مختلف به خوبی
 اجرا نشده است


